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KOPSAPULCES PROTOKOLS 

Rīga 

 

DATUMS: 06.09.2018       Nr. BVEF-V15.11/12. 

SĒDE TIEK ATKLĀTA PLKST: 14:00 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Biedri: Roberts Ulpe, Elvis Miķelsons, Elīna Jātniece, Daniela Domiņa, Gvido Vorona, Amanda 

Purcena, Diāna Klote, Alise Kupča, Andris Lelis, Emīls Lapše 

Viesi: Inese Andersone, Emīls Volgasts, Laura Dziļuma, Daniela Silicka 

SĒDI VADA: Roberts Ulpe 

PROTOKOLĒ: Elīna Jātniece 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

0. IESNIEGUMI 

1. DARBA KĀRTĪBAS APSTIPRINĀŠANA 

2. BIEDRU PILVARU ANULĒŠANA 

3. KĀRTĪBAS RUĻĻA LABOJUMU APSTIPRINĀŠANA 

4. ATSKATS UZ VASARĀ PAGĀJUŠO 

5. JAUNO STUDENTU IESAISTE PAŠPĀRVALDĒ 

6. PASĀKUMI TĀLĀKAJĀ MĀCĪBU GADĀ UN DARBĪBAS PLĀNS 

7. CITAS AKTUALITĀTES UN JAUTĀJUMI 

DARBA REGLAMENTS 

0. Saņemti iesniegumi no Kirila Solovjova par kopsapulces neapmeklēšanu. Tiek attaisnots kavējums 

Kirilam Solovjovam (Par 10; Pret 0; Atturas 0);  

Tiek attaisnots kavējums Kirilam Solovjovam (Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

1. Tiek apstiprināta darba kārtība ( Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

2. Tiek paziņots par mandāta atņemšanu Emīlam Lapšem, Arnim Lambertam, Katrīnei Žukai, 

Undīnei Svelpei kopsapulču neapmeklēšanas dēļ  

Emīls Lapše (Par 0; Pret 10; Atturas 0); 

Arnis Lamberts (Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

Katrīne Žuka (Par 0; Pret 10; Atturas 0); 

Undīne Svelpe (Par 10; Pret 0; Atturas 0); 



 

3. Roberts stāsta par labojumiem Kārtības rullī. Tiek balsots par Jaunā kārtības ruļļa apstiprināšanu: 

(Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

4. Roberts stāsta par tikšanos ar Inesi Kalniņu un izmaiņām studiju maksās. Vasarā notika stratēģiskā 

valdes sēde, par kurā nolemto paziņos drīzumā. Liels paldies Inesei un visiem pārējiem, kas 

piedalījās remontdarbu veikšanā. Sadarbība ar RUB -  var vērsties,  ja nepieciešama palīdzība gan 

kursa, bakalaura darbu tēmu domāšanā, gan prakses vietu nodrošināšanā. Bites sadarbības 

piedāvājums – piedāvā prakses vietas, darba vietas, vieslekcijas. Sākas pārrunas ar Dinamo Rīga 

par ilglaicīgu sadarbību, bet par to ziņos vēlāk, kad būs vairāk informācijas. Paldies Elīnai un 

Danielai par Pirmsaristoteļa organizēšanu! 

5. Viens no uzdevumiem – aicināt savus mentorējamos un citus jaunos studentus pieteikties SP. 

Pašlaik notiek intervijas, kā arī ir iespēja pieteikties internetā. Badiju uzdevums – palīdzēt 

jaunajiem biedriem iejusties SP. 20.septembrī būs iesvētības, kuras organizē Diāna un Kristiāna. 

Pirmā sēde jaunajiem būs 18. vai 19.septembrī.  

6. Vēl joprojām tiek meklēti galvenie organizatori pasākumiem. Aicina pieteikties tos, kas vēlas rīkot 

kādu no tiem. 

7. Citas aktualitātes: 

7.1. Elvis pastāsta par jaunākajām aktualitātēm, kas saistītas ar Akadēmisko virzienu. 

7.2. Diāna aicina izteikt variantus Iesvētību tēmai – purva bridējs, militārie. Andris ierosina 

izveidot komandu Kadetu takai. 

 

SĒDI SLĒDZ: 14:45 

Sēdes vadītājs  Roberts Ulpe 

 

Sēdes protokolists  Elīna Jātniece 


